

中国肿瘤临床

基础研究

最新目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索

| 后一篇 &gt;&gt;

## 骨髓增生异常综合征中CD34+细胞CXCR4 的表达及其与细胞迁移的相关性\*

张 乐<sup>①</sup>, 赵丹丹<sup>②</sup>, 夏 冰<sup>①</sup>, 郭 青<sup>①</sup>, 韩晓蕙<sup>③</sup>, 吴晓雄<sup>②</sup>, 达万明<sup>③</sup>, 张翼鹭<sup>①</sup>

作者单位: ①天津医科大学肿瘤医院血液肿瘤科, 国家肿瘤临床医学研究中心, 天津市肿瘤防治重点实验室(天津市 300060); ②解放军总医院第一附属医院血液科; ③解放军总医院血液科

## CXCR 4 expression of bone marrow CD34+ cells in myelodysplastic syndromes and its correlation with cell migration

Le ZHANG<sup>1</sup>, Dandan ZHAO<sup>2</sup>, Bing XIA<sup>1</sup>, Qing GUO<sup>1</sup>, Pingxiao HAN<sup>3</sup>, Xiaoxiong WU<sup>2</sup>, Wanming DA<sup>3</sup>, Yizhuo ZHANG<sup>1</sup>

1Department of Hematology, Tianjin Medical University Cancer Institute and Hospital, National Clinical Research Center for Cancer, Key Laboratory of Cancer Prevention and Therapy of Tianjin, Tianjin 300060, China

2Department of Hematology, First Affiliated Hospital of PLA General Hospital, Beijing 10037, China

3Department of Hematology, PLA General Hospital, Beijing 100853, China

摘要

图/表

参考文献(0)

相关文章(1)

友情链接



版权所有 © 2013 《中国肿瘤临床》编辑部

地址: 天津市河西区体院北环湖西路肿瘤医院内 300060

电话/传真: (022)23527053 E-mail: cjco@cjco.cn cjcotj@sina.com 津ICP备1200315号